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PROTOKÓŁ NR XXIX/16 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 23 listopada 2016 r. o godz. 1730  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Bogusłąw Kuchta, Leszek Madej, Jarosław Farbaniec, 

Krzysztof Kostycz, Piotr Smoleń i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski, Skarbnik Gminy – Agnieszka Kurdyła, Sekretarz Gminy – Piotr Urban 

oraz  sołtys Jan Magierowski.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Jana 

Szymczakowskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wnieść zmiany do porządku obrad.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian. 

W punkcie 6 pod literą a, wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok przedstawionego na druku nr 173a zamiast projektu 

uchwały przedstawionego na druku 173 oraz wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk nr 177.  

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

15 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach w poniższym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok /druk nr 173a/, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska /druk nr 174/, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości /druk nr 175/, 

d) opłaty targowej /druk nr 176/,  

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

/druk nr 177/.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
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9. Zamknięcie sesji.     

                                                         

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 15 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu  

28 października 2016 r. nie zgłoszono. Poddany pod głosowanie przez Przewodniczącego 

Rady Bogusława Gwiżdż protokół został przyjęty jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił  najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce  

w czasie od poprzedniej sesji do dnia dzisiejszego. 

W dniu 3 listopada wraz z Jerzym Magierowskim w Rzeszowie odebrali uzgodnienie  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej dla budynku tzw.: ,,Starej chaty”. Wójt wyjaśnił,  

że uzgodnienie to było niezbędne do uzyskania pozwolenia na przebudowę, remont tego 

budynku. Łączyło się to ze złożeniem wniosku o dofinansowanie w ramach naboru wniosków 

dla Działania 4.4 Kultura - w konkursie głównym z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego. Wartość przebudowy, remontu ,,Starej chaty” zamyka się 

kwotą ponad 600 tys. zł. Ponadto uzupełniona została dokumentacja związana z pozwoleniem 

wodnoprawnym /dotyczy przebudowy drogi na ,,Biłasówce”/.  

Wójt Adam Dańczak powiedział, że dzień 11 listopada to Święto Niepodległości. Zwrócił 

uwagę, że część z obecnych na posiedzeniu osób brała udział w akademii. W tym miejscu 

Wójt podziękował młodzieży, nauczycielom i Dyrektorowi Szkoły za coroczne 

przygotowanie akademii i przy tej okazji zachęcał w miarę możliwości brania udziału  

w takich uroczystościach.  

W dniu 16 listopada złożony został wniosek o dofinansowanie na przebudowę ,,Starej chaty”.   

W dniu 22 listopada odbył się Konwent Wójtów, na którym omawiane były sprawy, które 

przedstawił  już na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy. 

W dniu dzisiejszym wraz z Burmistrzem Dukli Andrzejem Bytnarem brał udział  

w Kongresie, który odbył się w miejscowości Jasionka. Spotkanie poświęcone było  różnym 

formom odnawialnych źródeł energii. Przedstawiona została również informacja o naborze 

wniosków na projekty parasolowe. Wójt udzielił szerszych informacji w tym obszarze. 

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XXVIII sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto Sekretarz poinformował, że w tym tygodniu gmina otrzymała kosztorys  

na przebudowę Domu Ludowego w Jaśliskach. Kosztorys zamknął się kwotą około 3 mln zł.  

W chwili obecnej trwają prace nad programem rewitalizacji. Powiedział, że co najmniej raz  
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w miesiącu będą odbywały się spotkania Komisji. Najbliższe spotkanie odbędzie się w dniu 

jutrzejszym. Zapraszał na spotkania osoby chcące wziąć w nich udział.  

 

Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Radny Wacław Futyma zwrócił się z pytaniem, czy sprawa drogi przy blokach została 

już zakończona/ dotyczy zamiany działek z Nadleśnictwem/.   

Mówił ponadto, że barierki znajdujące się przy drodze wjazdowej z drogi powiatowej  

w kierunku bloków straszą i prosił w miarę możliwości o zamontowanie barierek  

z prawdziwego zdarzenia. Radny poinformował również, że mieszkańcy w szczególności 

pracownice sklepu w Woli Niżnej skarżą się, że w  pomieszczeniach sklepu jest zimno. Tu 

zadał pytanie, kiedy zostanie wykonane ogrzewanie.  

Radny Ryszard Chowaniec pytał, czy w okresie dwóch ostatnich miesięcy podjęto jakieś 

działania związane z opracowaniem projektu wodociągu dla wsi Daliowa. Następnie  

nawiązując do przedstawionej informacji przez Sekretarza Piotra Urbana odnośnie 

przebudowy  budynku Domu Ludowego w Jaśliskach zapytał, czy nie warto by było 

wymienić podłogę w Sali znajdującej się w budynku Domu Ludowego w Jaśliskich zanim 

zostanie wykonana przebudowa tego budynku. Stwierdził, że sala jest wizytówką Jaślisk, 

odbywają się w niej różne imprezy, podłoga tam jest już bardzo zniszczona. Wnioskował, aby 

zastanowić się nad tą sprawą.     

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę 

Kurdyłę   o krótkie przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Jaśliska na 2016 rok. 

Skarbnik Agnieszka Kurdyła omówiła proponowane zmiany w budżecie zawarte w projekcie 

uchwały, szczegółowo omówiła zmiany w planie  dochodów oraz w planie wydatków. Pytań 

do projektu uchwały nie było.   

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/169/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 listopada 2016 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 15 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXIX/169/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.6b. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż, czy są jakieś pytania  

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska, pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma przedstawił 

pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/170/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 listopada 2016 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 15 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXIX/170/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6c. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.   

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/171/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 listopada 2016 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 15 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXIX/171/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6d. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały w sprawie opłaty targowej.  Pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała negatywnie projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 
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Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zgłosił wniosek formalny o dopisanie  

do projektu uchwały dodatkowej osoby - Pani Alicji Majdosz na wypadek, jeżeli Pani 

Małgorzata Faliszek nie będzie mogła pobierać opłat.  

Wywiązała się krótka dyskusja, w trakcie której radni rozważali sprawę dotyczącą dopisania 

do projektu uchwały dodatkowej osoby tj. Pani Majdosz.  

Po jej zakończeniu radny Ryszard Chowaniec złożył wniosek o odrzucenie projektu uchwały  

i przełożenie na kolejną sesję z ponownym jego przygotowaniem poprzez dopisanie 

dodatkowej osoby, o której była mowa wyżej z ewentualnym pozostawieniem ujętego  

w projekcie uchwały  procentowego wynagrodzenia bądź jego podwyższeniem. Stwierdził,  

że projekt uchwały byłby bardziej klarowny. 

Przewodniczący Rady wniosek poddał pod głosowanie.  

Rada Gminy Jaśliska w obecności 15 radnych; 13 głosami ,,za”, przy 1 ,,przeciwnym”  

i 1 ,,wstrzymującym się” wniosek przyjęła. 

 

Ad.6e. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  Pytań  

do projektu uchwały nie było. 

Radna Teresa Mezglewska poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały ww.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/172/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 listopada 2016 r. 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 15 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXIX/172/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym radny Jarosław Farbaniec nawiązując do tematu przedstawionego 

przez Wójta Gminy Adama Dańczaka na posiedzeniu Komisji Stałych odbytego w dniu 

dzisiejszym przez posiedzeniem sesji, a mianowicie do tematu o Plebiscycie  

na Najpopularniejszego Sportowca, Trenera i Działacza Powiatu Krośnieńskiego skierował  

do Wójta pytanie: jak Wójt widzi ich przyszłość, przyszłość ich trenera po upływie umowy, 

która obowiązuje do końca grudnia tego roku.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż prosił, aby pytania zadawać w punkcie do tego 

przeznaczonym. 

Następnie głos zabrał radny Ryszard Chowaniec. Odnosząc do posiedzenia Komisji Stałych 

Rady Gminy, odbytego w miesiącu październiku  powiedział, że przygotował pismo  
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do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji, do nowej Rady – jak zaznaczył. Następnie na ręce 

Przewodniczącego złożył przedmiotowe pismo.   

 

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

                                  

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielał Wójt Adam Dańczak.  

Radnemu Wacławowi Futymie odpowiedział, że droga nie jest jeszcze gminna. Czekamy  

na informację ze strony Pana Nadleśniczego i spotkanie celem podpisania aktu notarialnego. 

Decyzja odnośnie wyboru notariusza jest po stronie Nadleśniczego. Mówił, że nie wie co stoi 

na przeszkodzie, może spowodowane jest to brakiem czasu. Wójt dodał, że wszelkie 

formalności dotyczące wartości zostały już dopełnione, uzgodnienia te zostały już 

poczynione. Być może wymagana jest również zgoda czynnika wyższego. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń zabierając głos, poinformował, że przestój 

spowodowany jest sprawą ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym, Biuletynie Informacyjnym 

Lasów Państwowych. Tłumaczył, że końcem listopada lub w najbliższych dniach okres ten 

minie i Nadleśniczy będzie zajmował się przedmiotową sprawą. 

W sprawie barierek usytuowanych po obu stronach przepustu Wójt sugerował, aby radni 

trochę bardziej angażowali się sami na przykład w taką sprawę.       

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec poruszył sprawę rosnących w rynnach 

usytuowanych na budynku z poszkolnym w Daliowej. Stwierdził, że trzeba coś z tym zrobić  

i wyraził swoje zdanie w związku z tą sprawą.  

Wywiązała się dyskusja w powyższym temacie. W jej trakcie Wójt Adam Dańczak 

zdeklarował, że dysponuje drabiną 14 m i sam wyczyści rynny, nie szukając kogoś, kto ma 

uprawnienia. Przedstawiano inne rozwiązania wyczyszczenia rynien.   

Radnemu Ryszardowi Chowańcowi  w sprawie wodociągu dla wsi Daliowa odpowiedział, 

umknęło mu, aby poinformować radnych, że w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich gmina nie może ubiegać się o budowę wodociągu, z tej racji, że jest w niej ona w 

aglomeracji. Udzielił szerszych wyjaśnień w tej sprawie. Wójt Adam Dańczak deklarował 

szukać innego rozwiązania celem pozyskania środków na budowę tego wodociągu. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie zaopatrzenia miejscowości Daliowa w wodę.  

W sprawie podłogi znajdującej się w Sali Domu Ludowego w Jaśliskach Wójt podał 

określoną w dokumentacji powierzchnię podłogi. Powiedział, że powierzchnia wynosi  

152 m2. Mówił, jaki rodzaj podłogi miałby być położony, kosztów związanych z jej zakupem 

i wyłożeniem. Ponadto Wójt mówił na temat konserwacji podłogi i dbania o nią. Krótko 

Zastępca Przewodniczącego Jan Farbaniec powiedział, jaki jest stan obecnej podłogi  

i przyczyny jej zniszczenia. Będąc przy głosie stwierdził on, że należałoby zakupić krzesła  

i uzasadnił potrzebę ich zakupu.   

Radnemu Jarosławowi Farbańcowi na pytanie zadane w punkcie 7 porządku obrad, w sprawie 

trenera odpowiedział, że jego zdaniem pytanie należałoby skierować do Zarządu Klub, jaki 

ma pomysł na przyszły rok i wspólnie z gminą opracować strategię. Wójt powiedział,  

że gmina czeka, Pani Skarbnik zabezpieczyła środki dla Klubu w budżecie w takiej 

wysokości, jak  w roku bieżącym i zabezpieczyła również środki dla trenera. Powiedział, że 

nie jest tak, że gmina nie myśli o tym. Stwierdził, że brak jest aktywności ze strony Zarządu 

Klubu. Wywiązała się rozmowa na temat zatrudnienia obecnego trenera. W tej kwestii 

wyjaśnień udzieliła Skarbnik Agnieszka Kurdyła. Przedstawiła również rozwiązanie 
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dotyczące zatrudnienia trenera w roku 2017 /zatrudnienie przez LKS/. W związku  

z powyższym wywiązała się rozmowa na temat zatrudnienia od przyszłego roku trenera oraz 

jego obowiązków, spraw finansowych związanych z Klubem i funkcjonowania Ludowego 

Klubu Sportowego. 

Po zakończeniu rozmowy Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Gwiżdż poprosił 

przewodniczących Komisji Stałych o przedłożenie do następnej sesji planów pracy 

poszczególnych Komisji. Kierując słowa do Sekretarza Gminy Piotra Urbana stwierdził,  

że należałoby powołać Komisję Statutową i zająć się statutami.   

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XXIX sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1840.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


